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НАЦИОНАЛНО СДРУЖЕНИЕ НА 

ОБЛАСТНИТЕ МНОГОПРОФИЛНИ 

БОЛНИЦИ ЗА АКТИВНО ЛЕЧЕНИЕ 

 

СДРУЖЕНИЕ НА ОБЩИНСКИТЕ 

БОЛНИЦИ В БЪЛГАРИЯ 

 

 

УВАЖАЕМИ Д-Р ЗЛАТАНОВ, 

УВАЖАЕМИ ПРОФ. САЛЧЕВ, 

УВАЖАЕМИ Д-Р КАЦАРОВ,  

УВАЖАЕМИ Д-Р МАДЖАРОВ, 

Обръщаме се към Вас във връзка Решение на НЗОК, с които е прието "Изменение в 

критериите и реда за определяне на болнична медицинска помощ за времето на 

обявено извънредно положение, съответно на извънредна епидемична обстановка, 

съгласно чл. 4, ал. 5 от Закона за бюджета на НЗОК за 2021 г., неразделна част от 

методиката по чл.344, ал. 1, т. 6 от НРД за медицинските дейности между НЗОК и БЛС 

за 2020-2022 г. № РД-НС-05-9-11/29.04.2021 г. ". 



Съгласно този документ, Ресурсът по чл. 4, ал. 5 от ЗБНЗОК за 2021 г. за второ 

тримесечие на 2021 г. в размер на 25 млн. лв. СЛЕДВА ДА БЪДЕ разпределен между всички 

лечебни заведения за болнична помощ, договорни партньори на НЗОК, които са разкрили 

легла за лечение на ковид пациенти през същия период, както следва: 

    - за всеки „преминал“ пациент, при съотношение 3:1 за интензивен – неинтензивен 

пациент. 

Ресурсът по чл.4, ал. 5 от ЗБНЗОК за 2021 г. да се прилага и за бременни жени и 

родилки – отчетени по КП № 5, с придружаващо заболяване Covid-19. 

 

Второто тримесечие отдавна е приключило, няколко пъти сме сезирали 

институциите, че Болниците очакват този ресурс. На срещата на всички Болници с МЗ, БЛС 

и НЗОК, проведена на 18.10.2021 г., проф. Салчев потвърди, че тези 25 млн.лв. са 

неразпределени и са налични в бюджета на НЗОК. 

Обръщаме внимание, че сумата е преведена на НЗОК целево и следва да се изплати 

към лечебните заведения без да се изчаква установяване на излишъци.  

Във връзка и с приключването на бюджетната година, моля да съдействате за 

незабавно разпределение на специално определените за целта 25 млн.лв. към Болниците, 

които отговарят на горните критерии, а именно: "лечебни заведения за болнична помощ, 

договорни партньори на НЗОК, които са разкрили легла за лечение на ковид пациенти 

през второ тримесечие на 2021". 

 

С УВАЖЕНИЕ, Адв. Свилена Димитрова  

     Председател на УС на ББА  

 


